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Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

„Meghozta-e a kívánt hatékonyságot a miniszteri biztos kinevezése az inknrrencia
értékesítésében?„ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc
honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A honvédség fokozatos leépítésének is következménye a honvédségből kivont anyagok óriási
mennyiségének felhalmozódása. Valóban tárcaérdek ezek egy részétől a mihamarabb történő
megszabadulás . Nem mindegy azonban, hogy milyen formában és mennyiért kerülnek az inkurrens
anyagok értékesítésre, és az sem, hogy a megsemmisítésre váró készletek milyen körülmények között,
és mennyiért szűnnek meg veszélyes anyagoknak lenni .

Az inkurrens anyagok sorsa pro és kontra érzékletes befolyással lehet a honvédelmi költségvetésre,
ezért kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . Hány bázison tárol a Magyar Honvédség vagy a Honvédelmi Minisztérium megbízásából más
szervezet a HM hatókörébe tartozó inkurrenciát?

2. Milyen mennyiségben van elhelyezési anyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik
vagy hasznosítják?

3. Milyen mennyiségben van ruházati anyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik
vagy hasznosítják?

4. Milyen mennyiségben van élelmezési anyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik
vagy hasznosítják?

5 . Milyen mennyiségben van lőszer- és robbanóanyag az inkurrenciában, azt milyen módon
értékesítik, hasznosítják, vagy semmisítik meg?

6. Milyen mennyiségben van rakéta hajtóanyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik,
hasznosítják, vagy semmisítik meg?

7. Milyen mennyiségben van vegyi védelmi anyag az inkurrenciában, azt milyen módon
értékesítik, hasznosítják, vagy semmisítik meg?
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8 . Milyen mennyiségben van gépjármű anyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik

vagy hasznosítják?

9. Milyen mennyiségben van harcjármű anyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik
vagy hasznosítják?

10. Milyen mennyiségben van fegyveranyag az inkurrenciában, azt milyen módon értékesítik
vagy hasznosítják?

11 . Anyagnemenként mely cégekkel és milyen mértékben kőfőttek eddig szerződést?

12.Ősszességében mennyi volt az értékesítésből befolyt bevétel, és mennyi volt a
megsemmisítések kiadása?

Budapest, 2005 . július 19 .
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dr. Simicskó István
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

